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Protokoll fört vid Bronsyxan Samfällighets-
förenings styrelsemöte 1988-06-08

Närvarande, l4"gnus Månson
Erik Wredling
Gunnar Larsson
Peter Haglund
Birgitta Rydh
samt suppleanten
Mats Pettersson

$ t.
Ordf. Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och förklarade
mötet öppnat

$2.
Föregående mötesprotokoll nr 2-1988 genomlästes och godkändes.

$ r.
Kommunen har trots påstötning ännu ej ställt upp den ytterligare
sopcontainer som utlovats.
Två stopp i avloppsledningar inom området har avhjälpts.
För information kan meddelas att vid driftsproblem inom el,/va,
kan man kontakta Kontrollrummet på Tekniska Verken. Därifrån kan man
bli kopplad till rätt instans för assistans eller råd.

Mötet s öppnand€

Föreg. rTrötes-
protokol 1

Rappor ter

Arvodering av
styrelseledam:;, "

Anska ffningar

Kurs

Sandl år

Ekonomin

Larmsystem

Värmeväxlare

som

$ 5.
Föreningen har för gemensamt bruk anskaffat följande:

Två st, stegplatt,formar
Hörselskydd till åkgräsklipparen
Sky ffelj ärn

$ e .
Två av styrelsens ledamöter har dettagit i kursen "Förvaltning
av gemensamhetsanläggningarrr.

Beslöts at,t styrelsen inte
om t-idsmässig j ustering av
protokoll 2-1988 )

Kassören kommer nu att beställa en
Bronslurs/Lurblåsargatorna. Plats

Kassören meddelade att föreningens
löper enliqt plan.

Det i protokoll 2-1988 omnämnda
har befunnits verkningslöst och

$ 4.

Iägger något f'örslag till årsstäminari
styrelseledamöternas arvoden. ( se $ 4

$ 7.
sandlår till östra gården

är redan förberedd.

$ B.
ekonomi är fortsatt god och

$ 9.
larmsystemet i värmecentralen
kommer därmed att tas bort.

[,fl

$ to.
Den sista av de 4 värmeväxlare som föreningen inskaffat kommer nu
att säIjas. Radiator skal] undersöka vilken modell och vilket pris
kan bli aktuellt för kommande byten, då enligt utsago nuvarande
modell ej längre tillverkas.



$ tt.
På förekommen anledning vi11 styrelsen vädja tiIl alla ägare av
husdjur aLt följa de kommunala reglerna för rastning av dessa.
För allas trevnad skalI sandl-ådor m.m. vara lekplats endast
för barnen.

$ tz.
Många medl-emmar har reagerat på att trafiken på området är allt-
för livlig och snabb. Med tanke på att fler gårdar har många små-
barn är lämplig hastighet knapp krypfart i skymda lägen. För al-l-as
säkerhet och trevnad bör vi tillsammans försöka att håIla biltra-
fiken til] ett minimum.

$ tl.
Med tanke på brandrisken vid användande av varm.l-uftspistol bör
sådana ej användas på fasta snickerier. Risken för antändning är
då stor.

$ t+.
Ventilerna i krypgrunderna har visat sig ofta vara igensatta.
Dessa skall regelbundet kontrofferas och ev. rensas för att ge en
så god ventilation som möjligt under husen.

$ ts.
M. Månson tackade de närvarande för visat intresse och förklarade
mötet avslutat.
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